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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 

Uniwersytetu Warszawskiego  
 

z dn. 16 października 2024 r. 
 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 16 października 2024 roku 

zaplanowane zostało w formie spotkania on-line na godzinę 13:15. Odbyło się ono w 

wyznaczonym dniu i godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła 

Prodziekan ds. studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano do zapoznania się 

protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 11 września 2024 roku oraz sylabusy 

nowych przedmiotów do wprowadzenia w semestrze letnim 2024/2025. 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 16 października 2024 roku zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili 

wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 

Na posiedzeniu nieobecni byli: 
1. dr Tomasz Gajderowicz 

2. Olgierd Antosiewicz 

3. Florian Ficek 

4. Quoc Frejter 

5. Aleksander Jabłoński 

6. Wiktor Krążyński 

 

Agenda posiedzenia: 
1. Przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3. Informacje KJD 

4. Nostryfikacja dyplomu bakałarza nr NK 32846740 Pani Kateryny Beheievej 
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5. Dodatkowe przedmioty kierunkowe w języku angielskim w semestrze letnim 

2024/2025 

6. Sprawozdanie z procesu dyplomowania w roku akademickim 2022/2023 

7. Dyskusja nt. wprowadzonych zmian w procesie dyplomowania, w tym listy 

zagadnień na obronę pracy dyplomowej 

8. Sprawy różne 

 

Ad 1. 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 18 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku. Nikt nie głosował przeciw. Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 2. 
Przed posiedzeniem, protokół z dnia 11 września 2024 roku został wysłany do 

zapoznania się do wszystkich uczestników drogą mailową. Żadne uwagi do projektu 

protokołu nie zostały zgłoszone. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 16 osób. 

Nikt nie głosował przeciw. Głosu nie oddało 2 uczestników. Protokół przyjęto. 

 

Ad 3. 
Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego, czyli „Informacji KJD”. Poruszone zostały kwestie dotyczące: 

• rozliczenia etapowego osiągnięć studentów w roku akademickim 2023/2024; 

• organizacji dydaktyki w bieżącym roku akademickim 2024/2025; 

• dni adaptacyjnych dla nowo przyjętych studentów, które odbyły się 30 września 

2024 roku oraz 01 października 2024 roku. Podczas tych dni odbyły się tradycyjne 

szkolenia oraz po raz pierwszy warsztaty z zarządzania czasem i wyznaczania 

sobie celów prowadzone przez dr. hab. Włodzimierza Włodarskiego oraz dr. 

Jarosława Górskiego. Szkolenie miało za zadanie pomóc nowo przyjętym 

studentom w odnalezieniu się w nowej rzeczywistości studenckiej oraz w 

organizacji swojego czasu. Szkolenie zostało bardzo dobrze odebranie przez 
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studentów z Polski, jak również obcokrajowców. Planujemy przeprowadzenie 

ankiety ewaluacyjnej podsumowującej dni adaptacyjne;  

• 2 października 2024 roku odbyła się Inauguracja Roku Akademickiego 2024/2025 

na Wydziale Nauk Ekonomicznych UW. Wykład inauguracyjny wygłosił dr hab. 

prof. ucz. Leszek Wincenciak; 

• 10 października 2024 roku odbył się ACCA Day, który został zorganizowany na 

naszym Wydziale dzięki zaangażowaniu dr Doroty Mirowskiej-Wierzbickiej. 

 

Ad 4. 
Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przedstawiła sprawę 

nostryfikacji dyplomu bakałarza Pani Kateryny Beheievej, który Wnioskodawczyni 

uzyskała w 2007 roku w Donieckim Uniwersytecie Narodowym na Ukrainie. Z w/w 

dyplomem członkowie Rady Dydaktycznej mieli okazję się zapoznać podczas 

wcześniej złożonego wniosku o nostryfikację dyplomu magistra ds. ewidencji i audytu 

nr NK 35213508, który został wydany w dniu 30 czerwca 2008 roku przez Doniecki 

Uniwersytet Narodowy na Ukrainie na nazwisko Opalynska. Została wówczas wydana 

opinia negatywna z adnotacją: „Jeśli chodzi o Radę Dydaktyczną WNE UW, to wydaje 

się możliwe przeprowadzenie przez nią analizy zgodności uzyskanego wcześniej 

przez Wnioskodawczynię dyplomu bakałarza z dyplomem studiów pierwszego stopnia 

wydawanym na Wydziale Nauk Ekonomicznych.” W związku z taką wcześniejszą 

uwagą, zaproponowano wydanie bez powtórnej analizy dokumentacji pozytywnej 

opinii dotyczącej nostryfikacji dyplomu bakałarza.  

Następnie odbyło się głosowanie. 17 osób głosowało za wydaniem opinii 

pozytywnej. 1 osoba wstrzymała się od głosu. Nikt nie głosował przeciw. 

 

Ad 5. 
Podczas posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 11 września 2024 roku została 

poruszona kwestia kontynuacji współpracy z ING Hubs Poland w semestrze letnim 

2024/2025 w zakresie kursu „Development and management of Credit Risk Models in 

the banking area” koordynowanego przez dr. M. Chlebusa. Otrzymaliśmy teraz listę 
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osób prowadzących kurs ze strony naszego partnera. Jednocześnie pojawiła się 

możliwość poszerzenia współpracy w zakresie trzech  dodatkowych 3 kursów: 

• “Understanding Deep Learning” – prowadzący: Konrad Archicińśki 

• “Data Science – Consulting Approach” – prowadzący: Grzegorz Krochmal 

• “Applications of Explainable AI in Predictive Modelling” – prowadzący: Irena 

Zimovska 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: dr Marcin Chlebus, Marcin Miszkiel, dr hab. prof. 

ucz. Renata Gabryelczyk, dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Następnie odbyło się głosowanie dotyczące uruchomienia nowych kursów w 

semestrze letnim 2024/2025. 15 osób głosowało za, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 

2 osoby nie oddały głosu. Tym samym otwarcie nowych kursów zostało pozytywnie 

zaopiniowane większością głosów. 

 

Ad 6. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos 

przedstawiła osoby przygotowujące sprawozdanie z procesu dyplomowania za rok 

akademicki 2022/2023, którymi byli:  

• dr hab. prof. ucz. Anna Białek-Jaworska, 

• dr Katarzyna Peryt Kowalska, 

• dr Paweł Sakowski. 

Następnie sprawozdanie i jego główne wnioski przedstawiła dr Katarzyna Peryt 

Kowalska. Głos w dyskusji zabrali kolejno: dr Katarzyna Peryt Kowalska, dr Dominika 

Gadowska-dos Santos, dr prof. ucz. Przemysław Kusztelak, dr Marcin Chlebus. 

 

Ad 7. 
Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos podniosła temat 

wprowadzonych w poprzednim roku zmian w procesie dyplomowania i ich 

konsekwencji. W tym momencie głos zabrał przedstawiciel Samorządu Studentów – 

Marcin Miszkiel prosząc o przeniesienie dyskusji na następne posiedzenie. W związku 
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z tym Prodziekan zgłosiła wniosek o przeniesienie punktu 7 na następne posiedzenie. 

Wszyscy członkowie posiedzenia poparli ten wniosek. 

 

Ad 8. 
W sprawach różnych podniesiono następujące kwestie: 

• Możliwość dostępu do raportu antyplagiatowego przez recenzenta pracy 

dyplomowej, 

• Udostępniania treści zaliczeń egzaminacyjnych na prośbę organów Uniwersytetu 

w konsekwencji złożonego wniosku o dostęp do informacji publicznej. 

Głos w dyskusji zabrali: dr prof. ucz. Przemysław Kusztelak, dr Dominika 

Gadowska-dos Santos, dr hab. prof. ucz. Renata Gabryelczyk. 

 

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne 

posiedzenie zaplanowano na 13 listopada 2024 roku na godzinę 13:15. 

 

 

/Protokół sporządziła Monika Kożuchowska/ 


